
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 28. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 115

Vil ministeren undersøge, om beregningerne af effektiviseringskravene for kvalitetsfonds-

byggerierne bygger på beregninger, der er realistiske at indfri uden store omkostninger

for personale og patienter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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